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Skärgårdens Intresseföreningars Kontakt Organisation,  

protokoll från styrelsemöte, Vaxholms hotell, den 16 februari 2019 

 

Närvarande:  

Ulf Westerberg, Möja ordf.  

Nilla Söderqvist, Nämdö vice ordf. Nämdö Hembygdsförening  

Urban Gunnarsson, Norrtälje kassör Blidö Frötuna Skärgårdsförening 

Britt Fogelström, Möja, sekr. Mellanskärgårdens Intresseförening 

Björn Cederwall, Svartsö   Mellanskärgårdens Intresseförening 

Ulla Larsson, Runmarö   Runmarö Intresseförening 

Göran Lagerström, Karsholmen  Stavsudda Skärgårdens Intresseför. 

Malcolm Dixelius, Nämdö  Nämdö Hembygdsförening 

Lena Svenonius, Björkö   Björkö Arholma Hembygdsförening 

Björn Öberg, Landsort 

Björn Sjöblom, Yxlan  Blidö Frötuna Skärgårdsförening 

Jan-Evert Jäderlund, Rindö  Rindöborna 

Bo Tyrefors, Södra Gålö   Södra Skärgårdens Intresseförening 

 

Frånvarande: 

Calle Regnell, Utö   Utö kontakt- och intresseförening 

Anita Heurlin, Svartsö   Svartsörådet 

 

1. Mötets öppnande Ulf W hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat. Ett tack för gjorda 
insatser och ”välkommen tillbaka längre fram” framfördes till de avgående ledamöter och 
suppleanter som inte deltagit under årsmötet (Alf Anderin, Joel Nordstedt och Thomas 
Johansson). 

2. Val av en justerare för dagens minnesanteckningar, Ulla Larsson valdes att jämte ordförande 
justera dagens protokoll. 

3. Godkännande av föreslagen dagordning Föreslagen dagordning godkändes.  

4. Genomgång av föregående protokoll, AU + styrelse Protokoll från föregående styrelsemöte 16 
januari samt AU möte 28 januari och 11 februari lades till handlingarna.  

5. Projekt  

 Skärgårdsmentor SIKO:s styrelse har tidigare beslutat att projektet med projektledare 
Malin Wallner, i avvaktan på Jordbruksverkets beslut, kan påbörja arbetet med att ta fram 
en färdplan för projektet. Takkostnad för detta är satt till 30 000 kr.  
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 Kommunikation I samband med årsmötet hade Göran L presenterat en ny ”omslagssida / 
första sida” för SIKO:s hemsida, www.levandeskärgård.se , som enligt beslut skall sjösättas 
inom kort. Denna i kombination med SIKO 2025, ett visionsdokument, är grunden i nya 
tag för att arbeta med SIKO:s kommunikation. Vidare planeras en Skärgårdskonferens i 
SIKO:s regi den 19 september – även där finns kopplingar till kommunikationsfrågorna. 
Göran L och Nilla har sedan tidigare uppdrag att arbeta med hemsidor och 
kommunikation. Eventuellt kommer ”SIKO kommunikation” att kopplas ihop med ”SIKO 
skärgårdskonferens” till ett projekt. 

6. 50-årsjubileum / avstämning 

 Skärgårdskonferens / Jubileumsfirande Efter dialog om tänkbara upplägg finns nu 
samförstånd om en skärgårdskonferens planerad till torsdagen den 19 september och till 
denna skall intressenter för skärgårdsutveckling bjudas in. Konferensen är tänkt som en 
framåtriktad skärgårdskonferens kombinerat med uppmärksammande av SIKO:s 50-
årsjubileum. Arbetsgrupp: Urban, Björn S, Göran L, Bo T, Malcolm D och Britt. 

Se även föregående punkt – Kommunikation och skärgårdskonferens kan eventuellt 
organiseras som ett projekt, som SIKO söker särskilda projektmedel för. 

Arbetet avrapporteras på kommande styrelsemöte. 

7. Ekonomi  

SIKO har ett 3-årigt verksamhetsanslag på 500 000 kr per år (2018, 2019 och 2020) med 

möjlighet att flytta medel mellan verksamhetsåren. Detta innebär bl a att SIKO inte längre får en 

eftersläpning av utbetalningar beroende på att beslut för varje år tas en bra bit in på 

verksamhetsåret, som tidigare skett. Den nya ordningen innebär bl a att SIKO nu är skuldfria.  

8. Remisser / uppföljning  

 Stavsnäs vinterhamn Uffe rapporterade från möte han deltagit i och där även kommunens 
chef för plankontoret deltagit. Detaljplanearbete pågår för närvarande. 

9. På gång / avrapportering 

 Post och paket Nästa uppföljningsmöte är fredag 22 februari och Uffe kommer att delta. 
Svartsö och Sandhamn har anmält intresse att delta i de nya rutinerna. (Sandhamn dock ej 
under sommarsäsong på grund av utrymmesbrist). 

 Hemsidan / SIKO 2025 Se under punkten ”Projekt”. SIKO 2025 kommer troligen att bli SIKO 
2030 för att markera framtidsinriktning. 

 Sjötrafik 

 Pågående upphandling Tilldelningsbeslut har fattats av Trafiknämnden, men officiell 
information saknas ännu. (område E39D2) 

 Lilla Gräskö Ett möte genomförs 21 februari gällande trafiken till Lilla Gräskö. Det nya 
fartyget Yxlan, innebar att angöring av Lilla Gräskö som tidigare gjordes med fartyget 
Skraken, inte längre görs, eftersom Lilla Gräskös brygga inte uppfyller de krav som Yxlan 
ställer. Innebär problem för skolbarn och pendlare. Dessutom är restiden förlängd för 
hela rutten. 

  

http://www.levandeskärgård.se/
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 Skärgårdsmentor Elin Dahlgren från Nämdö, som deltog på årsmötet, har anmält intresse att 
engagera sig i Skärgårdsmentor – positivt! 

 Möten man varit på  

 Norrtälje skärgårdsråd Urban rapporterade från mötet, bl a har frågan väckts att bilda 
ett Landsbygdsråd. Ny ordförande är Lotta Lindblad Söderman. 

 Skärgårdsting Bo T informerade om kommande Skärgårdsting den 31 augusti i 
Nynäshamn. SIKO styrelse vill medverka i planeringsmöten.  

 Norviks hamn Nya angöringar till Norviks hamn innebär ett ökat transportbehov för 
containerfartyg från Norvik till Mälaren. Arbete med en skyddad farled har påbörjats 
och Herrhamraleden sjömäts för närvarande. 

10. Information  

 Exekutivkommittén Aktuell fråga är Replipunkts Lyftet, avsikten är att börja med Årsta, 
Boda och Stavsnäs.  

 Regionala Skärgårdsrådet SIKO har anmält följande punkter till nästa möte, som hålls den 21 
mars: 

 Uppföljning av bredbandsutbyggnaden i skärgården är önskvärd 

 Informera att LEADER Stockholmsbygd beviljat medel till projekt Skärgårdsmentor 

 Efterfråga information om förnyelse av Waxholmsbolagets egna fartygsflotta 

 SRF Björn S informerade om att SRF:s årsmöte kommer att hållas 26 – 28 april i Söderhamn. 

 Barn och ungdomsfrågor Bordlades. 

 Möten framöver  

Ö för Ö Landsort, 19 - 20 februari 

Utö Kontakt- och Intresseförening, årsmöte, 19 februari 

Möte Sjötrafiken, norra skärgården, 21 februari 

Paketservicemöte Länsstyrelsen, 22 februari 

Runmarö Intresseförening årsmöte, 3 mars 

SIKO AU, 4 mars 

Konferens om Region Stockholm, 7 mars 

Exekutivkommittén Länsstyrelsen, 12 mars 

Trafikantföreningens Vårvintermöte, 12 mars 

Regionalt Skärgårdsråd, 21 mars 

SKVVF styrelsemöte, 22 mars 

SIKO styrelsemöte, 6 april, heldag 

”Baltic Breakfast” (frukostseminarium kl 08:30 om strandskydd) 10 april 

SIKO AU, 15 april 
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Förbundsstämma SRF 26 – 28 april i Söderhamn 

Förbundsstämma SKVVF 29 april 

Invigning minnet av Rysshärjningarna 1719, HAMN, 18 maj 

Skärgårdsstiftelsen styrelsemöte, 20 maj 

SIKO AU, 22 maj 

SKVVF Kontaktombudsträff, preliminärt datum 27 maj 

Regionala Skärgårdsrådet, 28 maj 

Exekutivkommittén Länsstyrelsen, 5 juni 

SIKO styrelse, 10 juni, kl 10 - 13 

Skärgårdsbåtens Dag, 12 juni 

Skärgårdsstiftelsen styrelsemöte, 18 juni 

SIKO AU, 12 augusti 

SIKO styrelse, 28 augusti, kl 13 - 16 

Skärgårdsting Nynäshamn, 31 augusti 

Regionala Skärgårdsrådet, 19 september 

SIKO skärgårdskonferens och jubileum, 19 september 

SIKO AU, 24 september 

SIKO styrelse, 1 oktober, kl 14 - 17 

Exekutivkommittén Länsstyrelsen, 17 oktober 

BSPA (Baltic Sea Protected Area) 6 november 

SIKO AU, 12 november 

Skärgårdsstiftelsen styrelsemöte, 15 november 

Regionala Skärgårdsrådet, 28 november 

SIKO styrelse, 5 decembe, kl 10 - 14r 

Skärgårdsstiftelsen styrelsemöte, 12 december 

Exekutivko mmittén Länsstyrelsen, 17 december 
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Möten 2020 

SIKO AU, 7 januari 

SIKO styrelse, 21 januari, kl 10 - 14 

SIKO AU, 3 februari (fysiskt möte) 

SIKO årsmöte, 15 februari 

11. Övriga frågor 

 Skärgårdsföretagarna Göran L ställde frågan om företagarfrågor kan vara aktuella att 
organisera inom SIKO. 

12. Mötet avslutades Mötet avslutades. 

 

Britt Fogelström  

Justeras: 

Ulla Larsson         Ulf Westerberg, ordf. 


